
Povedali so o pohodu
Magda Trtnlk: »Na pohodu dovolj avtobusov do Fužin in

sem osmič ih tudi tokratje bi- tudi na samem startu ni bilo

lo prelepo. Trasa je res en-
kratna, startala sem iz Fužin.
Hodili smo 12 km, tako kot
vsako leto. Drugo leto spet
pridemo!«

LJudmila Slmič: »Letos sem
sicer prvič na pohodu, vendar
mi je sedaj žal, da se že prej

vse najbolje organizirano.
Drugače pa, če zberem vtise,
so zelo lepi.«

Brane Cvetkovič s hčerko
Lizo: »Hodila sva dve uri, za-
radi Lize sem izbral krajšo pot
in tudi nekaj postankov sva
napravila v prelepem okolju

nisem udeleževala te množič-
ne manifestacije. Drugo leto
in vsa naslednja zanesljivo
spet pridem!«

Gojko Bjelakovič: »Preho-
dil sem 18 km dolgo traso in
moram reči, da je bilo lepo.
Le to me je motilo, da ni bilo

trase. Vesel sem, ker se je po-
hoda udeležilo toliko mladih.
Vsekakor je pohod eden naj-
bolj primernih načinov praz-
novanja dneva osvoboditve,
saj je v tem tudi največ Ijud-
skega duha, ki je pravzaprav
tudi osvobodil Ljubljano.«


